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PROTOKÓŁ NR 7/ 2011 
posiedzenia 

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 
z dnia  26 stycznia 2011 roku, 

które odbyło się w gabinecie Starosty  
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 13.00, zakończono o godz. 15.55 

  
W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Michał Piechocki                    -   Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc                        -   Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki                     -   Członek Zarządu Powiatu 
4. Jacek Brzostowski                  -   Członek Zarządu Powiatu 
5. Robert Woźniak                      -   Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

6. Andrzej Sebastyański                 - Sekretarz Powiatu 
7. Danuta Królczyk                          - Skarbnik Powiatu 

      8. Edyta Owczarzak                         - kierownik PCPR w Wągrowcu 
      9. Jan Ludzkowski                           - dyrektor RPW w Skokach 
    10. Elżbieta Nowak                           -  dyrektor MOS w Gołańczy 
    11. Karolina Krenz                            -  kierownik Wydziału Oświaty 
    12. Emilia Jagat                                 -  dyrektor ZOZ w Wągrowcu  
    13. Kazimierz Turkiewicz                -  doradca ekonomiczny  ZOZ w Wągrowcu 
    14. A.Żabska –Szymańska               -  inspektor w BSOiZ 
    15. Elżbieta Gaertner                        -  kierownik Wydziału Organizacyjnego 
    16. Dariusz Przesławski                   -  kierownik Wydziału Architektury 
    17. Mariola Substyk                   -  inspektor w Biurze Rady  
    18. Katarzyna Kubacka                    - protokolantka 
 
Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego: 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie porządku 

obrad.  
2. Przyjęcie protokołu posiedzenia Zarządu z dnia 19 stycznia 2011 roku. 
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami Zarządu. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu organizacyjnego Rodzinnej 

Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Skokach. 
5. Rozpatrzenie pisma dyrektora RPOW w Skokach o zatrudnienie osoby do pomocy w 

RPOW w Skokach. 
6. Rozpatrzenie wniosku dyrektora MOS w Gołańczy o utworzenie stanowiska 

wicedyrektora. 
7. Rozpatrzenie wniosku Zarządu MKS Nieba o możliwość skorzystania z pomieszczeń 

Bursy Szkolnej  na czas ferii zimowych. 
8. Rozpatrzenie wniosku Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 
powiat wągrowiecki. 

9. Rozpatrzenie wniosku dyrektora ZOZ w Wągrowcu o poręczenie kredytu.                       
10. Rozpatrzenie wniosku p. R. Krzysztofa Kaiser o ulgę w opłacie czynszu dzierżawnego 

za wynajem pomieszczeń. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie miejscowości Kobylec, obejmującego 
działki o numerach 191/12, 193, 194, 195, 196/3, 196/4, 197, 198, 199, 200, 201, 203, 
204/1, 205, 206, 207/5. 

12. Rozpatrzenie wniosków komisji stałych Rady Powiatu. 
13. Zapoznanie z pismem Kierownika Ośrodka Badań „HISTORIALE” w Ochli  nt. herbu 

powiatu. 
14.  Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
15. Uwagi i wnioski. 

Ad. 1 
Odczytano i bez zmian przyjęto porządek posiedzenia Zarządu.  
 
Ad.2 
Bez uwag przyjęto protokół posiedzenia Zarządu z dnia 19 stycznia 2011 roku. 
 
Ad. 3 
Starosta uczestniczył w:  
- uroczystości związanej z zakończeniem projektu Stowarzyszenia Europejskiego 
Dziedzictwa Kulturowego w Siennie, 
- rozmowach w ośrodku WIELSPIN dot. organizacji sportowej, pływackiej „LIDER” 
-występie  orkiestry pod przewodnictwem  p. B. Zielińskiego,   
-spotkaniu z uczniami w ramach programu „Comenius”, 
-spotkaniu noworocznym sekcji emerytów i rencistów w Wągrowcu, 
-Konwencie Starostów,  
-podpisaniu umowy na modernizację linii kolejowej do Poznania,  
-podsumowaniu konkursu na „Wolontariusza Roku” w ZSP nr 2, 
-spotkaniu w PUP w Wągrowcu w  sprawie kierunków kształcenia w szkołach, 
- spotkaniu  z Komendantem Policji w Wągrowcu T.Francuszkiewiczem, 
-uroczystości studniówkowej w I LO w Wągrowcu oraz w ZSP nr 2 w Wągrowcu, 
- uroczystości z okazji 66. rocznicy wyzwolenia Wągrowca, 
-uroczystym otwarciu Aquaparku w Wągrowcu, 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji oraz Komisji Zdrowia, 
-spotkaniu grupy sterującej projekt unijny, w którym uczestniczy powiat, a koordynowany 
jest przez  Miasto i Gminę Gołańcz, 
-walnym zebraniu klubu „Sokół” w  Damasławku, podczas którego wybrano nowy  
Zarząd, 
-uroczystym otwarciu Aquaparku w Wągrowcu, 
-rozmowach nt. melioracji, w Mieścisku. 
  
Ad.4 
Zarząd Powiatu  jednogłośnie /5za/ podjął uchwałę w sprawie ustalenia regulaminu 
organizacyjnego Rodzinnej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Skokach, jednakże 
z modyfikacją § 11 pkt. 1, wykreślając zwrot  „ nie mniej jednak niż 4 dzieci.”Uchwała 
stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Skarbnik D. Królczyk zwróciła się do p. J. Ludzkowskiego odnośnie pisma dot. 
zwiększenia wydatków w jednym z paragrafów budżetu na zakup komputera. Zarząd 
wyraził zgodę. 
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Ad.5 
Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zatrudnienie dodatkowej osoby do pomocy w RPOW w 
Skokach. Wniosek przedstawiła kierownik PCPR w Wągrowcu E. Owczarzak oraz 
dyrektor placówki J.Ludzkowski. Pismo stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   
 
Ad.6 
Zarząd Powiatu po przeprowadzeniu dyskusji m.in. na temat wymiaru czasu pracy oraz 
nadmiaru obowiązków spoczywających na dyrektorze, wyraził zgodę na utworzenie 
stanowiska wicedyrektora. Wniosek przedstawiła dyrektor MOS E. Nowak. Wniosek 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Ad.7 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu MKS Nieba o możliwość 
skorzystania  z pomieszczeń Bursy Szkolnej  na czas ferii zimowych (wyżywienie we 
własnym zakresie). Wniosek zreferował kierownik Wydziału Oświaty K. Krenz. Wniosek 
stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Ad.8 
Zarząd Powiatu zapoznał się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych 
przez Powiat Wągrowiecki. Sprawozdanie zreferowała kierownik Wydziału Oświaty K. 
Krenz. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
Ad.9 
Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem dyrektora ZOZ w Wągrowcu o poręczenie 
kredytu. Podczas referowania obecny była również inspektor w Biurze Spraw 
Obywatelskich i Zdrowia A.Żabska-Szymańska oraz doradca ekonomiczny w ZOZ w 
Wągrowcu K.Turkiewicz. Wniosek stanowi załącznik nr 6 do protokołu.                      
 
Dyrektor ZOZ w Wągrowcu E. Jagat omówiła wyniki finansowe Szpitala po dokonaniu 
restrukturyzacji.  
 
Doradca ekonomiczny K. Turkiewicz cyt.: „Rok 2011 bierze na siebie duże wymagania 
finansowe. Kredyt mieści się w planie naprawczym. Plan na 2011r. jest realny. Związki 
zawodowe nie są na nie. Jest wola załogi na złagodzenie napięć finansowych.” 
 
Skarbnik D.Królczyk nadmieniła, iż konieczne jest opracowanie symulacji, by kwota 
kredytu  znalazła się we wskaźniku Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu. Do 
przeprowadzenia w/w symulacji konieczna jest wiedza  o wysokości oprocentowania 
kredytu. 
 
Wicestarosta T.Kranc cyt.: „Zredukowano zatrudnienie. Jakie są rozliczenia z tego 
tytułu?” 
 
Doradca ekonomiczny K. Turkiewicz cyt.: „Ok. 30 tys. zł.” 
 
Dyrektor ZOZ w Wągrowcu E. Jagat cyt.: „Potrzebujemy 2 mln zł na spłatę zobowiązań 
wymagalnych wobec Urzędu Skarbowego i  ZUS-u oraz 1,5 mln dotacji na spłatę 
inwestycji. Spłatę kredytu przewidujemy w okresie 3 lat.” 
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Zarząd Powiatu zdecydował, iż możliwość udzielenia poręczenia będzie uwarunkowana 
gwarancją dyrekcji utrzymania wynagrodzeń na dotychczasowym poziomie, brakiem strat 
na działalności podstawowej oraz koniecznością uzyskania pozytywnej opinii Rady 
Społecznej w niniejszym zakresie. Konieczne jest również przedyskutowanie zagadnienia 
przez komisje stałe Rady Powiatu. 
 
Ad.10 
Zarząd Powiatu rozpatrzył wniosek p. R. Krzysztofa Kaiser o ulgę w opłacie czynszu 
dzierżawnego za wynajem pomieszczeń i zdecydował o rozłożeniu zaległych płatności na 
raty w okresie 1 roku oraz pozostawieniu miesięcznej kwoty czynszu na dotychczasowym 
poziomie. Zarząd nadmienił  o konieczności bieżącego regulowania płatności.    Wniosek 
zreferowała kierownik Wydziału Organizacyjnego E. Gaertner. Wniosek stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu. 
 
Ad.11 
Zarząd Powiatu jednogłośnie /5za/ podjął uchwałę w sprawie uzgodnienia projektu 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  na terenie miejscowości Kobylec, 
obejmującego działki o numerach 191/12, 193, 194, 195, 196/3, 196/4, 197, 198, 199, 
200, 201, 203, 204/1, 205, 206, 207/5. Działki będą przeznaczone pod budownictwo 
mieszkaniowe.  Uchwałę przedstawił kierownik Wydziału Architektury i Budownictwa D. 
Przesławski. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Ad.12 
Zarząd Powiatu rozpatrzył wnioski Komisji Stałych Rady Powiatu. 
Wnioski Komisji przedstawiła inspektor w Biurze Rady M. Substyk.  
 
1. Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji wypracowała wnioski: 
1.1) - zaproszenie przedstawiciela Wojewody w celu wyjaśnienia oceny naszych wniosków 
remontu dróg z tzw. ”Schetynówek”,  
 
Zarząd zdecydował o przekazaniu wniosku do Wydziału Europejskiego i Rozwoju celem 
rozeznania. 
 
1.2) -  przedstawienie przez Zarząd propozycji w sprawie oszczędności energii, 
 
Zarząd zdecydował o przekazaniu wniosku do Wydziału Organizacyjnego celem rozpoznania. 
 
1.3) -  Rozpoczęcie rozmów z Zarządem Wojewódzkim Dróg w sprawie montażu sygnalizacji 
świetlnej na skrzyżowaniu ul. Lipowej z ul. Kcyńską.  
 
Zarząd zdecydował o przekazaniu wniosku do Wydziału Europejskiego i Rozwoju celem 
rozeznania. 
 
1.4) -  radny Jerzy Springer złożył wniosek  o ocenę wniosków realizowanych przez Komisję 
za  2010 rok , 
 
Zarząd zdecydował o zwrócenie się do Komisji o doprecyzowanie wniosku. 
 
1.5) - radny Grzegorz Owczarzak złożył wniosek na rozpoczęcie prac nad dokumentacją dla 
ścieżek pieszo-rowerowych w ciągach komunikacyjnych na wylotach dróg w miejscowości 
Skoki.  
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Zarząd zdecydował o przekazaniu wniosku do Wydziału Europejskiego i Rozwoju celem 
rozeznania. 
 
2) Komisja Rewizyjna wypracowała wnioski: 
2.1) Komisja składa wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu o umożliwienie 
konsultacji z Radcą Prawnym , w zakresie aktualnie prowadzonej Kontroli w ZSP Nr1 w 
Wągrowcu. 
 
Wniosek został skierowany na ręce Starosty. 
 
2.2) Komisja składa wniosek do Przewodniczącego Rady Powiatu w sprawie przesunięcia  
terminu styczniowej  kontroli, ujętej w „Planie pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2011”, 
stosownie w następnym miesiącu.    
 
Wniosek został przekazany na ręce Przewodniczącego Rady Powiatu celem realizacji. 
 
Stanowisko: 

            - Komisja Rewizyjna zajęła stanowisko w sprawie nie udzielania informacji,   
przez Komisję Rewizyjną , o treści zarzutów sformułowanych przez zainteresowanych 
nauczycieli z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr1 w Wągrowcu osobom nie 
związanym ze sprawą, na czas postępowania wyjaśniającego. Powyższe stanowisko zajęto 
na podstawie § 8.pkt 3) Regulaminu Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Wągrowieckiego 
( Załącznik nr 2 do Statutu Powiatu Wągrowieckiego) i z uwzględnieniem ochrony dóbr 
osobistych człowieka- Art. 23. Kodeksu cywilnego-Ustawa z dnia 23 kwietnia 1964 roku 
(Dz. U. z dnia 18 maja 1964r. z późniejszymi zmianami).  

 
Zarząd przyjął do wiadomości niniejsze stanowisko. 
 
3.Komisja Zdrowia, Polityki Społecznej i Rynku Pracy wypracowała wniosek:  
3.1) - o nieuszczuplanie środków finansowych na działalność Warsztatów Terapii 
Zajęciowej. Pozyskane środki z innych źródeł przeznacza się na zadania statutowe 
Warsztatów. Środki otrzymywane z PFRON, oraz 10% środków Powiatu są 
niewystarczające na zapewnienie odpowiedniego poziomu rehabilitacji zawodowej i 
społecznej podopiecznych. 
Wszyscy członkowie Komisji Zdrowia głosowali za przyjęciem.  
 
Zarząd wyraził wolę współpracy w niniejszym zakresie, w miarę możliwości formalno-
prawnych. 
 
Ad.13 
Zarząd Powiatu zapoznał się  z pismem Kierownika Ośrodka Badań „HISTORIALE” w 
Ochli  nt. herbu powiatu. Pismo zreferował Sekretarz A. Sebastyański. Pismo stanowi 
załącznik nr 9  do protokołu. 
 
Ad.14 
Następne posiedzenie Zarządu wyznaczono na dzień  2 lutego 2011r. godz. 10.00 
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Ad. 15 
Uwagi i  wnioski  zgłoszono: 
 
Starosta M. Piechocki przedstawił pismo NIK stwierdzająca zaniedbania starostów w 
zakresie nadzoru nad melioracją szczegółową. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono.            
           
            Protokołowała 
          ______________ 
             /K.Kubacka/ 
                                                                                                 Starosta Wągrowiecki   

 
                      _____________________ 

                  /Michał Piechocki / 
                                    

                                            Wicestarosta  
 

                 _____________________ 
                    /Tomasz Kranc/ 

 
 

                                                              Andrzej Bielecki          ________________ 
 

                                                                Jacek Brzostowski         ________________ 
                                      

                                                                      Robert Woźniak           ________________ 
 
 
 

 


